
    
   
    PROTOKOLL  Sida 1 
    KSNAT 
    Sammanträdesdatum  
    2024-01-23 
 
 

   Anslag 
Det justerade protokollet offentliggörs på kommunens digitala anslagstavla. 
Beslutsinstans: Kommunstyrelsens utskott för näringsliv, arbetsmarknad och tekniska frågor 
Sammanträdesdatum: 2024-01-23 
Anslaget sätts upp: 2024-01-26 Anslaget tas ned: 2024-02-17 
Förvaringsplats för protokollet: platsens namn 
 
Underskrift  Utdragsbestyrkande 
 Frida Welin    

Plats och tid 
Döderhultsrummet, 2024-01-23 kl. 13:00-14:30 

Beslutande 
Lucas Lodge (M), Ordförande 
Andreas Erlandsson (S) 1:e vice ordförande 
Leif Axelsson (SD) 2:e vice ordförande 
Anton Sejnehed (S) 
Rolf Lindström (M) 
Ingemar Lennartsson (KD) 
Fredrik Jonasson (V) 
 

Övriga deltagare 
Gatuchef Arne Erlandsson §§ 1-5, näringslivschef Johanna Wihl § 6, förvaltningsekonom Sandra 
Gustavsson § 10, teknisk chef Richard Bergquist, kommundirektör Henrik Andersson och 
kommunsekreterare Frida Welin.  

Paragrafer 
§§ 1-12 

Justeringens plats och tid 
Digital justering 2024-01-25 

Underskrifter 
        
Lucas Lodge (M)   Fredrik Jonasson (V) 
Ordförande   Justerare 
 
Frida Welin 
Sekreterare   

Comfact Signature Referensnummer: 110935SE



     
    PROTOKOLL Sida 2 
    KSNAT 
    Sammanträdesdatum 
    2024-01-23 
 
 

Justerarsignaturer   Utdragsbestyrkande 
 

Innehållsförteckning 

§ Rubrik Sida 
§ 1 Val av justerare 3 

§ 2 Fastställande av dagordning 4 

§ 3 Årsplan skog 2024 5 

§ 4 Svar på motion 21/23 - Förbättra trafiksituationen vid Norra Skolan 7 

§ 5 Svar på motion 22/23 - Förbättra trafiksituationen vid Nya Handelsområdet 9 

§ 6 Näringslivschefen informerar 10 

§ 7 Uppföljning av arbetet enligt VA-plan 2023 11 

§ 8 Genomförandeplan dagvattenåtgärder 14 

§ 9 Återrapportering handlingsplan tillgänglighet 2023 16 

§ 10 Tekniska chefen informerar 18 

§ 11 Anmälningsärenden 19 

§ 12 Anmälan av delegationsbeslut 20 

 

  

Comfact Signature Referensnummer: 110935SE



     
    PROTOKOLL Sida 3 
    KSNAT 
    Sammanträdesdatum 
    2024-01-23 
 
 

Justerarsignaturer   Utdragsbestyrkande 
 

§ 1   

Val av justerare 

Kommunstyrelsens utskott för näringsliv, arbetsmarknad och 
tekniska frågors beslut 
Fredrik Jonasson (V) utses att tillsammans med ordförande justera dagens protokoll.  
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§ 2   

Fastställande av dagordning 

Kommunstyrelsens utskott för näringsliv, arbetsmarknad och 
tekniska frågors beslut 
Utskickad dagordning fastställs.  
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§ 3  Dnr KS 2024/000040-1 

Årsplan skog 2024 

Kommunstyrelsens utskott för näringsliv, arbetsmarknad och 
tekniska frågors beslut 
Upprättad årsplan för Oskarshamns kommuns skog 2024 antas. 

Ärendet 
Tekniska kontoret har upprättas ett förslag på hur kommunens skog ska skötas under 2024. Planen  
är upprättat enligt FSC- och PEFC- certifieringarnas regelverk. Förslaget omfattar skogliga åtgärder 
enligt följande:  

Föryngringsavverkning  Markberedning  
- 12 ha - 12 ha  
- 2 200 m3sk  

Gallring  Plantering  
- 30 ha  - 14 ha  
- 1 200 m3sk  

Tätortsnära avverkning  Viltskyddsbehandling  
- 10 ha  - 16 ha  

Röjning  
- 30 ha  

 
Enligt certifieringen har samråd genomförts 2023-11-16 med: 

- Biologiska sällskapet 
- Döderhults naturskyddsförening 
- Oskarshamnsbygdens fågelklubb 
- Hård Klang 
- Gammelskogens vänner 
- Skydda Skogen 

Bakgrund 
Tekniska kontoret har i uppdrag att förvalta Oskarshamns Kommuns skogar enligt beslutad 
skogspolicy 2019-12-09. I skogspolicyn framgår att en årsplan ska tas fram och samrådas inför 
beslut. 

Konsekvenser för barn och unga 
Barn och unga påverkas inte av beslutet. 

Ärendets behandling 
I tjänsteutlåtande från tekniska kontoret föreslås att upprättad årsplan för Oskarshamns kommuns 
skog 2024 antas.  
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Dagens sammanträde 
Gatuchef Arne Erlandsson redogör för ärendet och svarar på frågor.  
 
Ordförande ställer proposition på förslaget från tekniska kontoret och finner att utskottet beslutar 
bifalla detta.  

Beslutsunderlag 
Tjänsteutlåtande 2024-01-17 
Årsplan skog 2024 
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§ 4  Dnr KS 2023/001058-3 

Svar på motion 21/23 - Förbättra trafiksituationen vid 
Norra Skolan 

Kommunstyrelsens utskott för näringsliv, arbetsmarknad och 
tekniska frågors beslutsförslag till kommunstyrelsen  
Motionen anses besvarad med hänvisning till yttrandet från tekniska kontoret.  

Ärendet 
I motion inskickad av Mathias Karlsson (KLP) föreslås att kommundirektören får i uppdrag att ta fram 
ett förslag på möjligheten att förlänga vägfickan för på- och avstigning på Jungnergatan samt sätta 
upp en skylt till Klockaregatan att vägen endast trafikeras av boende.  

Yttrande från tekniska kontoret  
Tekniska kontoret delar oron för trafiksituationen vid Norra skolan. Utrymmet för att utsöka antalet 
korttidsparkeringar vid är begränsat men fler åtgärder har genomförts för att öka trafiksäkerheten för 
elever vid hämtning och lämning.  
 
Fram till år 2021 bedrev kommunen parkeringsövervakning i enbart Oskarshamns centrum, 
kommunfullmäktige beslutade då att utvidga övervakningen till att gälla hela kommunen. Detta 
innebär att parkeringsövervakning genomförs vid kommunens skolor och förskolor.  
 
Trafikmätningar har genomförts på Klockaregatan som visade att tekniska kontoret har inte 
anledning att förbjuda fordonstrafik på gatan. Skolan genomför kontinuerliga informationsinsatser till 
vårdnadshavare för att klargöra vart på- och avstigning ska ske. Tekniska kontoret har tillskapat 
parkeringsplatser utmed Jugnergatan och åtgärder för att förbättra cykelvägen till Norra skolan har 
prioriterats.  
 
Kommunfullmäktige beslutade 2022-01-25 § 6 att bland annat ge bildningsnämnden i uppdrag att 
utreda möjligheten att bygga en F-9 skola vid Länsmansängen. I de beräkningsförutsättningar som 
volymstudien i utredningen har utgått ifrån anges 180 parkeringsplatser krävs till en yta om 4 375 
kvm. I volymstudien anges även var anslutande in- och utfarter till skolan bör placeras för att få till en 
trafiksäker miljö. Innan beslut gällande nybyggnation och detaljplan för området har beslutats finns 
inte utrymme för större förändringar längst med Jugnergatan.  

Konsekvenser för barn och unga 
Trafiksäkra miljöer är särskilt viktiga för barn och unga. Oskarshamns kommun vill ha en bra 
cykelinfrastruktur för att öka barn och ungas möjligheter att på egen hand röra sig fritt i trafiken, 
exempelvis till och från skolan. Trafikmiljön runt kommunens skolor och förskolor är alltid en 
prioriterad fråga.  

Ärendets behandling 
I tjänsteutlåtande från tekniska kontoret föreslås att motionen bör anses besvarad med hänvisning 
till yttrandet från tekniska kontoret.  
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Dagens sammanträde 
Ordförande ställer proposition på förslaget från tekniska kontoret och finner att utskottet beslutar 
bifalla detta.  

Beslutsunderlag 
Tjänsteutlåtande 2024-01-17 
Motion 21/23  
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§ 5  Dnr KS 2023/001059-3 

Svar på motion 22/23 - Förbättra trafiksituationen vid 
Nya Handelsområdet 

Kommunstyrelsens utskott för näringsliv, arbetsmarknad och 
tekniska frågors beslutsförslag till kommunstyrelsen  
Motionen avslås med hänvisning till yttrandet från tekniska kontoret.  

Ärendet 
I motion inskickad av Mathias Karlsson (KLP) föreslås att kommundirektören får i uppdrag att ta fram 
en säker trafiklösning för handelsområdet Snickeriet. Han anser bland annat att det saknas 
övergångsställen på området.  

Yttrande från tekniska kontoret  
Detaljplanen för kvarteret Snickeriet vann laga kraft 2013-07-09, detaljplanen möjliggör handel, 
kontor och bilservice. 2015-04-13 § 51 beslutade kommunfullmäktige att godkänna förslag till 
markanvisningsavtal för Snickeriet 5, del av Snickeriet 12 samt del av Oskarshamn 3:2. Exploatören 
hade för avsikt att utveckla området för handel. Kommunstyrelsen hade sedan tidigare beslutat att 
bevilja medel för att bredda Södra Fabriksgatan, flytta befintlig cykelväg samt anlägga en ny 
cirkulationsplats i korsningen Södra Fabriksgatan/Förrådsgatan. Exploatören bidrog med 25 % av 
anläggningskostnaden.  
 
Motionen kan inte bifallas i sin nuvarande form. I och med avtalet överlät kommunen äganderätt av 
fastigheterna till exploatören. Det åligger markägaren att anlägga övergångsställen och reglera 
trafiken på området. Tekniska kontoret strävar alltid efter att förbättra trafiksäkerheten och förstår 
vikten av att hantera trafikrelaterade utmaningar. På områden där kommunen inte har rådighet 
samarbetar tekniska kontoret med markägaren för att kunna implementera önskade förändringar.      

Konsekvenser för barn och unga 
Trafiksäkra miljöer för alla invånare är en prioriterad fråga för kommunen och trygga miljöer är 
särskilt viktiga för oskyddade trafikanter såsom barn och unga.   

Ärendets behandling 
I tjänsteutlåtande från tekniska kontoret föreslås att motionen bör avslås med hänvisning till yttrandet 
från tekniska kontoret.  

Dagens sammanträde 
Ordförande ställer proposition på förslaget från tekniska kontoret och finner att utskottet beslutar 
bifalla detta.  

Beslutsunderlag 
Tjänsteutlåtande 2024-01-17 
Motion 22/23  
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§ 6  Dnr KS 2023/000992-1 

Näringslivschefen informerar 

Kommunstyrelsens utskott för näringsliv, arbetsmarknad och 
tekniska frågors beslut 
Informationen noteras som mottagen.  

Dagens sammanträde  
Näringslivschef Johanna Wihl informerar om aktuella näringslivsfrågor enligt följande:  
 

- Företagsbesök  
- 10-punkts programmet  
- SKNT konferens i Oskarshamn i maj 2024  

 
Ordförande ställer proposition på att informationen noteras som mottagen och finner att utskottet 
beslutar bifalla detta.  
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§ 7  Dnr KS 2024/000031-1 

Uppföljning av arbetet enligt VA-plan 2023 

Kommunstyrelsens utskott för näringsliv, arbetsmarknad och 
tekniska frågors beslut 
Informationen om arbetet enligt VA-planen noteras som mottagen.  

Ärendet 
Tekniska kontoret och samhällsbyggnadskontoret informerar om arbetet enligt vatten- och 
avloppsplanen för Oskarshamns kommun under verksamhetsåret 2023. 

Bakgrund 
Samhällsbyggnadsnämnden och tekniska nämnden har på uppdrag av kommunstyrelsen arbetat 
fram en VA-policy och en VA-plan. Kommunfullmäktige antog VA-planen 2015-06-08, och fastställde 
sedan en aktualisering av VA-planen 2020-09-14. Den består av olika kapitel: Befintligt kommunalt 
VA, utbyggnad av kommunalt VA samt enskilda avlopp. 

Befintligt kommunalt VA 
VA-verk 
Driften av VA-anläggningarna har fungerat väl under året. Såväl målen om dricksvattenkvalitet som 
avloppsvattenrening kunde uppfyllas. 
 
På vattenverken har bl a följande förnyelse genomförts: 
Vid Fredriksbergs vattenverk har ventiler från långsamfilter ersatts. Vid Kristdala vattenverk var det 
dags för utbyte av kompressor samt säkerhetslucka till lågreservoar. 
 
Som förberedelsearbetet inför modernisering av Fårbo vattenverk har provtagning av Fårbosjöns 
vatten utförts under ett helt år för att få med årstidsvariationerna inför kommande processutformning. 
 
Ett projekt för installation av antenner för kontinuerlig registrering av vattenförbrukning har 
genomförts. Nu finns 3 antenner i Oskarshamn samt en antenn vardera i Fårbo, Kristdala och 
Bockara. Avvikelser från de digitala vattenmätarna rapporteras och leder till att läckor lättare kan 
upptäckas både på fastigheterna och på distributionsnätet.  
 
På reningsverkssidan har under året bl a utförts renovering av sandskruv samt slampumpar vid 
Ernemar reningsverk . På Kristdala reningsverk har byte av luftare samt renovering av blåsmaskin 
för det biologiska reningssteget genomförts. Under hösten har de biologiska dammarna i Bockara 
grävts ur för att förbättra kapaciteten. 
 
Större pumpstationsrenoveringar har genomförts på Callerströmsgatan i Påskallavik, på Ernemar 
gård och på Gunnarsö. 
 
Årets största projekt har varit byggnationen av Figeholms nya reningsverk, som startade i början av 
2022 och kunde slutbesiktas i oktober 2023. Drifttagningen har fungerat väl och analysresultaten på 
det renade vattnet är goda. Nu finns en anläggning för framtiden som uppfyller miljö-, arbetsmiljö- 
och energieffektivitetskrav. 
 
Ledningsnät 
Huvudmålet för renovering och omläggning av det befintliga ledningsnätet är att uppnå den av 
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branschorganisationen Svenskt Vatten rekommenderade förnyelsetakten i procent av befintlig 
ledningslängd. Ett annat mål är att minska volymen tillskottsvatten till reningsverk och kontinuerligt 
bygga ut dagvattennäten i kommunen för att kunna separera spill- och dagvatten. För att uppnå 
dessa mål har ett antal större ledningsnätsarbeten utförts under året.  
 
Viktigare åtgärder på ledningsnätet under 2023 var infodringar av ledningar på Västerviksvägen i 
Kristdala och på Stengatan och Hökvägen i Oskarshamn.  
Omläggning av VA-ledningar utmed Källehorvavägen i Fårbo var också ett större projekt som 
utfördes under året. 
 
VA-omläggning har utförts i Döderhultsdalen i samband med byggnation av cykelväg. En större 
vattenledning har fått ny sträckning inför byggnation av ny förskola där. 
Drygt 200 serviser har lagts om. 
 
TV-inspektion av spillvattenledningar, enligt löpande schema med återkommande kontroll av 
konsekvensledningar, har som vanligt genomförts under året och gett underlag för förslag till nya 
förnyelseåtgärder. 
 
Utbyggnad av kommunalt VA 
Utbyggnad av kommunalt vatten och avlopp pågår i de områden där kommunen har skyldighet att 
tillgodose detta enligt Lagen om allmänna vattentjänster.  
Ett femtontal, framförallt kustnära områden, ska anslutas till det kommunala nätet fram till 2030 
enligt VA-planen. Ett par projekt pågår samtidigt i olika stadier; utredning, projektering och 
genomförande. Snittkostnaden per år är 10 mnkr under 15 år, men kan vara mer eller mindre 
enskilda år. 
Idrifttagning pågår av de tidigare färdigställda verksamhetsområdena genom installation av LTA-
pumpar (lättrycksavlopp) inne på fastigheterna. 

Planering och projektering pågår för VA i Klintemåla. Ett lokalt  VA-nät ska byggas i Klintemåla  samt 
en vattenledning till Vinö.  För att förse  Klintemåla och Vinö med vatten kommer en ny täkt att  tas i 
bruk och ett lokalt vattenverk anläggas. Spillvattnet kommer att renas i ett minireningsverk som 
placeras  i närområdet.  

Marsö är i VA-planen klassad som bevakningsområde. Byalaget på Marsö är aktiva med att utreda 
en framtida lösning för VA-försörjningen på ön. Kommunens utvecklingsenhet beviljades medel från 
Havs- och vattenmyndigheten och under året har en projektgrupp med representanter från Marsö, 
utvecklingsenheten, samhällsbyggnadskontoret och tekniska kontoret arbetat med att undersöka 
möjligheterna till gemensam vattenförsörjning på Marsö.  

Enskilda avlopp 
Under 2023 har inte samhällsbyggnadskontoret kunnat utföra någon avloppsinventering på grund av 
resursbrist.  

Vattentjänstplan 
I början av året infördes en ändring i Lagen om allmänna vattentjänster som innebär att kommunen 
ska ha en vattentjänstplan. Vattentjänstplanen ska visa hur kommunen långsiktigt planerar för att 
tillgodose behovet av den allmänna VA-försörjning samt vilka åtgärder som behöver vidtas för att 
den allmänna VA-anläggningen ska fungera vid skyfall. Under året har ett samrådsunderlag för ny 
vattentjänstplan tagits fram genom att VA-planen uppdaterats och ett nytt kapitel tillkommit om 
planering för klimatanpassning av den allmänna VA-anläggningen med fokus på skyfall och stigande 
havsnivåer. Samrådshandlingen ska kompletteras med en miljökonsekvensbeskrivning. 
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Konsekvenser för barn och unga 
Barn och unga bedöms inte påverkas specifikt. VA-planens syfte är att skapa förutsättningar för en 
långsiktigt hållbar hantering av dricksvatten och avlopp i kommunen.  
 

Ärendets behandling 
I tjänsteutlåtande från tekniska kontoret föreslås att informationen om arbetet enligt VA-planen bör 
noteras som mottagen.  

Dagens sammanträde 
Teknisk chef Richard Bergquist redogör för ärendet och svarar på frågor.  
 
Ordförande ställer propositionen förslaget från tekniska kontoret och finner att utskottet beslutar 
bifalla detta.  

Beslutsunderlag 
Tjänsteutlåtande 2024-01-17 

Skickas till 

För kännedom: 
Kommunstyrelsen 
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§ 8  Dnr KS 2024/000044-1 

Genomförandeplan dagvattenåtgärder 

Kommunstyrelsens utskott för näringsliv, arbetsmarknad och 
tekniska frågors beslut 
Genomförandeplanen för dagvattenåtgärder godkänns.  

Ärendet 
Efter omfattande utredning av dagvattenflöden med analys av avrinningsområden och förväntade 
flöden i framtiden har ett antal åtgärder föreslagits. Gällande flödet från Kolberga föreslås en 
fördröjande damm i norra delen av området som benämns Länsmansängen. En damm kommer 
både fördröja dagvattenflödet vidare ner mot recipienten, inre hamnen, samt rena vattnet genom att 
partiklar får sedimentera i dammen. Utformningen på dammen rekommenderas vara långsmal för 
bäst reningseffekt. Innan vattnet når inre hamnen föreslås att skärmbassänger anläggs vid utloppet i 
hamnbassängen. Utloppet är strax öster om Båt- och maskinmuseet och platsen är utpekad i 
gällande detaljplan för just skärmbassänger. Skärmbassängerna föreslås hänga under en 
bryggkonstruktion som även ger nya båtplatser i anslutning till museet.  
 
Dagvattnet som når inre hamnen via Döderhultsbäcken har ett stort antal tillflöden längs bäcken. Här 
föreslås 4 åtgärder, dels skärmbassänger vid utloppet av bäcken runt ägget och fisktorget samt 
fördröjande och renande åtgärder vid gamla snötippen. Ytterligare 2 platser pekas ut för rening och 
fördröjning av dagvatten, ett dike väster om folkets park samt en yta söder om Rödsle BK´s 
fotbollsplaner. Vid fotbollsplanerna kan en ny damm även ge möjlighet till bevattning av 
fotbollsplaner om tillströmningen i dammen är tillräcklig, framförallt under vår och tidig sommar. 
 
I investeringsbudgeten för 2024 finns totalt 4 mnkr avsedda för dagvattenåtgärder, varav 1 mnkr är 
avgiftsfinansierad. Samma summa finns avsatt 2025 och de två efterföljande åren är 3 mnkr avsatt 
årligen. Nedan föreslås en genomförandeplan för angivna åtgärder med hjälp av avsatta medel i 
investeringsbudgeten. 
 

1. Skärmbassänger med brygga Norra kajen 2024 
2. Åtgärder gamla snötippen 2024 
3. Åtgärder söder om Rödsle BK 2024/2025 
4. Makadamdike väster om Folkets park 2025 
5. Åtgärder runt ägget 2025/2026 
6. Länsmansängen 2025/2026 

 
Beroende på framdriften i detaljplanearbetet med ny skola på Länsmansängen kan ordningen 
mellan pkt 5 och 6 behöva skiftas under 2025. 

Bakgrund 
Tekniska kontoret har tillsammans med samhällsbyggnadskontoret och en upphandlad konsultfirma 
utrett möjliga åtgärder för att hantera dagvatten i två flöden genom staden. Det är flödet från 
Kolberga/länsmansängen samt Döderhultsbäcken. Utredning har genomförts under 2022-2023 och 
mynnat ut i ett flertal förslag på åtgärder i respektive flöde. 
 
Konsekvenser för barn och unga 
Åtgärderna har ingen direkt påverkan på barn och unga. En förbättrad miljö och ett renar dagvatten 
är positivt för alla invånare.  
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Ärendets behandling 
I tjänsteutlåtande från tekniska kontoret föreslås att genomförandeplanen för dagvattenåtgärder 
godkänns.  

Dagens sammanträde 
Teknisk chef Richard Bergquist redogör för ärendet och svarar på frågor.  
 
Ordförande ställer proposition på förslaget från tekniska kontoret och finner att utskottet beslutar 
bifalla detta.  

Beslutsunderlag 
Tjänsteutlåtande 2024-01-17 
PM Fördröjning uppströms Länsmansgatan och skärmbassäng inre hamnen  
PM Fördröjning dagvattenåtgärder Döderhultsbäcken  
PM Föroreningsberäkningar Döderhultsbäcken och Länsmansängen 
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§ 9  Dnr KS 2024/000035-1 

Återrapportering handlingsplan tillgänglighet 2023 

Kommunstyrelsens utskott för näringsliv, arbetsmarknad och 
tekniska frågors beslut 
Kommunstyrelsens utskott för näringsliv, arbetsmarknad och tekniska frågor beslutar att: 

1. Återrapporteringen noteras som mottagen 
2. Återrapporteringen skickas för kännedom till rådet för tillgänglighet 

Ärendet 
Under 2023 har tekniska kontoret löpande haft möten representanter från rådet för tillgänglighet. På 
dessa möten har både mindre och större frågor och hinder i stadsmiljön diskuterats. Även frågor 
rörande kommunens fastighetsbestånd har lyfts på dessa möten. Frågorna kan mynna ut i större 
utredningar kring tillgänglighet och mindre åtgärder som åtgärdas omgående. 
 
Kommunala lekplatser har under året setts över utifrån ett tillgänglighetsperspektiv. Gungor har setts 
över för att förbättra tillgängligheten. Varje år tilldelas gatuavdelningen 100 tkr för 
tillgänglighetsåtgärder. De medel som inte förbrukas kommer äskas som en överföring till 2024 vilket 
slutligen beslutas av kommunfullmäktige under våren 2024. 
 
Fastighetsavdelningen har under 2023 försett stadshuset huvudentré med ett taktilt ledstråk fram till 
dörren och vidare in till servicecenter och informationstavlan i foajén. Det har även kompletterats 
med markeringar för att personer med synnedsättning enklare ska kunna orientera sig i stadshuset. 
 
Anläggningen med stall och ridhus som hyrs och drivs av Oskarshamns ridklubb har under 2023 
kompletterats med en ny ramp vid entrén för bättre tillgänglighet med rullstol. Vidare har 
inomhusmiljön setts över med avseende på tillgänglighet och utrymning. 

Bakgrund 
Tekniska kontoret har under 2023 arbetat vidare i enlighet med den generella handlingsplan som 
beslutade inför 2022 av tekniska nämnden 2022-02-08. 

Konsekvenser för barn och unga 
Barn och unga med funktionsnedsättning gynnas av de åtgärder som har utförts under året och att 
dialogen med intressegrupper kontinuerligt fortsätter under året. 

Ärendets behandling 
I tjänsteutlåtande från tekniska kontoret föreslås att informationen gällande återrapporteringen av 
handlingsplan för tillgänglighet 2023 bör noteras som mottagen samt att återrapporteringen bör 
skickas till rådet för tillgänglighet för kännedom.  

Dagens sammanträde 
Teknisk chef Richard Bergquist föredrar ärendet och svarar på frågor.  
 
Ordförande ställer proposition på förslaget från tekniska kontoret och finner att utskottet beslutar 
bifalla detta.  
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Beslutsunderlag 
Tjänsteutlåtande 2024-01-17 

Skickas till 

För kännedom: 
Tillgänglighetsrådet  
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§ 10  Dnr KS 2024/000045-1 

Tekniska chefen informerar 

Kommunstyrelsens utskott för näringsliv, arbetsmarknad och 
tekniska frågors beslut 
Informationen noteras som mottagen.  

Dagens sammanträde  
Teknisk chef Richard Bergquist och förvaltningsekonom Sandra Gustavsson informerar om aktuella 
frågor på tekniska kontoret enligt följande:  

- Preliminärt bokslut för tekniska kontoret 2023 
- Utredningsarbete till följd av ärende anmält till visselblåsarfunktionen  
- Statusuppdatering snöröjning  

 
Ordförande ställer proposition på att informationen noteras som mottagen och finner att utskottet 
beslutar bifalla detta.  
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§ 11 
 

Anmälningsärenden 

Kommunstyrelsens utskott för näringsliv, arbetsmarknad och 
tekniska frågors beslut 
Följande ärenden noteras som mottagna.  
 
• KS 2024/000014 Beslut om bygglov för nybyggnad av transformatorstation 

Oskarshamn 3:4 
• KS 2024/000014 Beviljat bygglov på fastigheten Oskarshamn 3:1 
• KS 2024/000014 Beviljat bygglov på fastigheten Malghult 2:297 
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§ 12 
 

Anmälan av delegationsbeslut 

Kommunstyrelsens utskott för näringsliv, arbetsmarknad och 
tekniska frågors beslut 
Följande delegationsbeslut noteras som anmälda.  
 
• KS 2024/000048 Delegationsbeslut Inv DUF till och med 240105 
• KS 2024/000048 Delegationsbeslut Inv DUF till och med 240109 
• KS 2024/000048 Trafikärenden 2023-11-07 - 2024-01-06 
• KS 2024/000048 Delegationsbeslut fastighetsavdelningen okt 23 - jan 24 
• KS 2024/000048 Delegationsbeslut gatuavdelningen 240112 
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